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معاون فرماندهی انتظامی خوزستان :
تردد زائران عتبات عالیات به صورت 
کاروانی و انفردای امکان پذیر است

معاون فرهنگی و اجتماعی فرماندهی انتظامی استان گفت: 
تردد زائران عتبات عالیات به صورت کاروانی و انفردای از مرز 

شلمچه همچنان امکان پذیر است.
دکتر”حکیم  سرهنگ  خوزستان،  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
عبداللهی”  اظهار داشت: تردد زائران عتبات عالیات به صورت 
کاروانی و انفردای از مرز شلمچه همچنان امکان پذیر است.

از  حسینی  اربعین  زائران  اینکه  بر  تاکید  با  ادامه  در  وی 
هم اکنون مقدمات سفر را آغاز کنند، اظهار داشت: با توجه به 
نزدیک شدن به سوگواری سرور و سالار شهیدان و راهپیمایی 
مراسم  در  شرکت  قصد  که  زائرانی  حسینی،  اربعین  بزرگ 
اربعین حسینی دارند در صورتی اجازه خروج از کشور خواهند 

داشت که از اعتبار گذرنامه حداقل ۶ ماه باقی مانده باشد.
استان  انتظامی  فرماندهی  اجتماعی  و  فرهنگی  معاون 
سایر  رعایت  و  سماح  سامانه  در  نام  ثبت  افزود:  خوزستان 
از   Samah.haj.ir آدرس  در  مندرج  نامی  ثبت  شرایط 
دیگر الزامات برای شرکت در مراسم راهپیمایی اربعین سال 
جاری است که نحوه و چگونگی پیش ثبت نام متعاقبا و به 
زیارت(  و  )سازمان حج  اربعین  اعزام  از طریق کمیته  موقع 
اطلاع رسانی خواهد شد.وی گفت: از دیگر الزامات شرکت 
در راهپیمایی اربعین حسینی تزریق ۲ دُز واکسن و همچنین 
برای کسانی که ۶ ماه از آخرین زمان تزریق واکسن آن ها 
گذشته باید دُز یادآور ترزیق کنند. سرهنگ دکتر عبداللهی 
اندیشیده  که  بینی هایی  پیش  با  امیدواریم  کرد:  خاطرنشان 
امسال خدمات  اربعین حسینی  ان شالله کنگره عظیم  شده، 
مطلوب و بهتری برای رفاه حال زائران ابا عبدالله الحسین)ع( 

ارائه شود.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
سه بیمار کرونایی جان باختند

اینکه  بیان  با  اهواز  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاون 
بیمار کرونایی در شبانه روز گذشته در خوزستان فوت  سه 
کردند، گفت: در حال حاضر کل بیماران بستری کرونایی در 

بخش های ویژه بیمارستانی این استان ۵۱ نفر هستند.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، دکتر حبیب حی بر از فوت 
سه بیمار کرونایی در شبانه روز گذشته در این استان خبر داد 
و گفت: هر سه نفر واکسن نزده بودند.وی افزود: در شبانه روز 
گذشته ۵۵ بیمار جدید در بخش های عادی و ویژه کرونایی 
کل  حاضر  حال  در  کرد:  بیان  شدند.وی  بستری  خوزستان 
بیماران بستری کرونایی در بخش های ویژه بیمارستانی این 
پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  هستند.معاون  نفر  استان ۵۱ 
اهواز گفت: طی ۲۴ ساعت گذشته ۳۸ نفر از بیماران کرونایی 
از بیمارستان های خوزستان مرخص شدند.وی افزود: در حال 
حاضر آمار کل بیماران کرونایی بستری در بیمارستان های 
جغرافیای دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز ۱۷۱ نفر 
وضعیت  در  خوزستان  شهرستان  یک  حاضر  حال  است.در 

نارنجی، ۹ شهرستان زرد و مابقی نقاط استان آبی هستند.

مدیرکل بهزیستی خوزستان :
هزار واحد مسکونی برای

 مددجویان بهزیستی تامین می شود
مدیرکل بهزیستی خوزستان از تامین یک هزار واحد مسکونی 
برای خانواده های تحت پوشش بهزیستی خوزستان تا پایان 

امسال خبر داد.
مهران کریمیان در آیین نمادین واگذاری ۱۱۹ واحد مسکن 
تاسیس  سالگرد  دومین  و  چهل  مناسبت  به  که  معلولان 
سازمان بهزیستی در شهرستان شادگان با واگذاری ۴۶ واحد و 
به صورت ویدئو کنفرانس همزمان با سراسر کشور و با حضور 
رئیس سازمان بهزیستی کشور برگزار شد، اظهار کرد: همراه 
با فرماندار و مسئولین محترم شهرستان شادگان، در منزل 
از خانوارهای عزیز دو معلولی تحت پوشش سازمان،  یکی 
آیین واگذاری همزمان مسکن جامعه هدف به صورت ویدئو 

کنفرانس انجام شده است.
در  مسکونی  واحد   ۱۱۹ خوزستان  استان  در  افزود:  وی 
شهرهای شادگان )۴۶ واحد(، آبادان )۱۳ واحد(، باغملک )۵ 
واحد(، باوی )۳ واحد(، دزفول )۱۵ واحد(، دشت آزادگان )۱۱ 
واحد(، شوش )۷ واحد(، شوشتر )۵ واحد(، حمیدیه )۳ واحد(، 
به  به صورت همزمان  گتوند )۶ واحد( و هفتگل )۳ واحد( 
بهره برداری رسید.کریمیان گفت: کل مبلغ کمک بلاعوض 
و  بوده  ریال  میلیارد  پروژه ها ۷۰  این  به  بهزیستی  سازمان 
بانکی  از محل تسهیلات  این واحدها  مابقی هزینه ساخت 

قرض الحسنه و مشارکت خانوارها تامین شد.
به خانوارهای  تعداد ۱۵ مورد مربوط  این  از  بیان کرد:  وی 
دارای حداقل دو عضو معلول ، ۱۲ مورد تعاونی های مسکن 
به  توجه  با  افزود:  هستند.وی  خودمالکی  واحدها  مابقی  و 
برنامه ریزی انجام شده تا پایان سال ۱۴۰۱ تعداد ۱۰۰۰ واحد 
مسکونی برای خانواده های تحت پوشش بهزیستی خوزستان 
از طریق برنامه نهضت ملی مسکن و با مشارکت بنیاد مسکن 
بسیج  و  مستضعفان  بنیاد  جهادی،  گروه های  و  خیرین  و 

سازندگی تهیه و تامین خواهدشد.

مدیرکل پزشکی قانونی خوزستان :
تلفات حوادث جاده ای 

۱۱درصد افزایش یافته است
در  آمار  گفت:براساس  خوزستان  قانونی  پزشکی  مدیرکل 
سه ماه امسال شمار تلفات و مصدومان حوادث جاده ای در 
خوزستان در مقایسه با مدت مشابه پارسال ۱۱درصد افزایش 
یافته است.دکتر سید فرزاد حسینی افزود:در این مدت چهار 
استان  در  رانندگی  تصادفات  و  در حوادث  نفر  و ۹۳۸  هزار 
مصدوم شدند که در مقایسه با مدت مشابه پارسال ۲۸درصد 
از  ناشی  به گفته وی شمار مصدومان  است.  یافته  افزایش 
حوادث رانندگی در استان در بهار پارسال سه هزار و ۸۷۷ 

نفر بوده است.
وی افزود:تعداد فوتی های ناشی از حوادث رانندگی در سال 
جاری ۲۵۸ نفر)۲۱۷ مرد و ۴۱ زن ( بوده که این تعداد نسبت 
به مدت مشابه سال قبل که ۲۳۳ نفر )۲۰۱ مرد و ۳۲ زن( 

بوده ۱۱ درصد افزایش داشته است.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق خوزستان :
برق ۲۸۴ مشترک

 پر مصرف اداری قطع شد
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق خوزستان گفت: برق 
کنترل  راستای  در  استان  اداری  مصرف  پر  مشترک   ۲۸۴

مصرف برق ادارات و سازمان های عمومی قطع شد.
گفت  در  علی خدری  خوزستان،  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
هیات  مصوبه  اساس  بر  اظهارداشت:  ای،  رسانه  گو  و 
وزیران به سازمان ها، دستگاه های اجرایی و اعضای شورای 
اداری استان، تمام دستگاه های اجرایی، ادارات، بانک ها و 
برق  مصرف  هستند  موظف  دولتی  غیر  عمومی  نهادهای 

خود را کاهش دهند.
شرکت های  و  سازمان ها  اداری،  دستگاه های  افزود:  وی 
در  را  دولت  هیات  مصوبه  باید  حتما  غیردولتی  و  دولتی 
خصوص مدیریت مصرف رعایت کنند و در غیر این صورت 

با قطعی برق مواجه می شوند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق خوزستان گفت: مطابق 
خوزستان مصرف  برق  توزیع  پایش شرکت  مرکز  گزارش 
برق ۲۸۴ مشترک اداری استان از حد مجاز مصرف انرژی 
اعلام شده بیشتر شد و با توجه به اخطارهای قبلی، برق این 

مشترکان اداری قطع شد.
اداری،  دستگاه های  برق  قطع  از  پس  کرد:  عنوان  خدری 
با اخذ تعهد مبنی بر رعایت مصوبه هیات وزیران مبنی بر 
رعایت الگوی مصرف برق از بالاترین مقام سازمان، برق 

مشترک وصل خواهد شد .
دمای  افزایش  همزمانی  رغم  علی  خوشبختانه  افزود:  وی 
هوا و افزایش مصرف برق و عبور از پیک مصرف، با درنظر 
و  پایدار  برق  شبکه  رسانی،  اطلاع  و  لازم  تدابیر  گرفتن 
هیچگونه خاموشی در بخش خانگی در روز گذشته نداشتیم.

با هدف ارائه چالش ها و نیاز های پیش رو ؛
نشست هم اندیشی شرکت نفت و گاز 
اروندان با تولید کنندگان و سازندگان 

صنعتی برگزار شد
به گزارش روابط عمومی شرکت نفت و گاز اروندان، اولین 
در  مستقر  صنعتی  کنندگان  تولید  با  اندیشی  هم  نشست 
شهرکهای صنعتی استان خوزستان با هدف ارائه چالش ها 
دستاوردهای  و  اروندان  شرکت  روی  پیش  های  نیاز  و 

شرکتهای تولیدی برگزار شد.
نفت  توسعه شرکت  و  پژوهش  رییس  نویری  دکتر عیسی 
و گاز اروندان با خیر مقدم به ۲۴ شرکت حاضر، هدف از 
های  توانمندی  و  ها  چالش  با  طرفین  آشنایی  را  نشست 
گاز  و  نفت  شرکت  ویژه  نگاه  افزود:  و  دانست  یکدیگر 
استان  داخلی  های  ظرفیت  از  حداکثری  استفاده  اروندان 
سازی  زمینه  شرکت  این  راستا  این  در  و  است  خوزستان 
های بسیاری انجام داده، لکن امیدواریم شرکت های تامین 
کننده، سازنده و مشاور استان با آشنایی بیشتر از پروژه ها 
و چالش های شرکت نفت و گاز اروندان به عنوان دومین 
در  تری  فعالانه  شکل  به  کشور،  نفت  بزرگ  کننده  تولید 

فرآینده های تامین نیاز ما ورود کنند.
وی ادامه داد: هنوز در استان توانمندی های بالفعل نشده 
این تلاش ها جهت  متعددی وجود دارد که در کنار همه 
میتواند  دیگر  مهم  راهکار  دو  ها،  ظرفیت  این  از  استفاده 
استان  های  شرکت  های  توانمندی  شدن  روزآمد  نخست 
مطابق با چالش ها و نیازهای اکنون ما و صنعت نفت جنوب 
و دیگری تشکیل خوشه و هلدینگ یکپارچه در آینده جهت 

شرکت در مناقصات بزرگ باشد.
در ادامه این جلسه مهندس روزبه کریمی، رییس سفارشات 
و کنترل موجودی تدارکات و امور کالا و سرپرست ساخت 
داخل شرکت نفت و گاز اروندان، با اشاره به اهمیت توجه به 
سامانه ستاد اظهار داشت: نیاز است همه شرکت ها به طور 
مستمر سامانه ستاد را رصد کرده و در شرکت نفت و گاز 
اروندان نیز یک هماهنگ کننده واحد جهت تسهیل ارتباط 
ادارات ساخت و  با  بین شرکت های سازنده-تامین کننده 

خرید تعیین شده است.
طرح  خوب  شرایط  و  ها  زمینه  بودن  فراهم  بیان  با  وی 
ساخت اول افزود: در استان خوزستان با وجود صنایع بزرگ 
نفت و پتروشیمی نبود تولید کننده قوی اقلام پرمصرفی که 
نیاز مستمر است همچون گیج، اتصالات و بیرینگ احساس 
می شود. این نشست با گفت و شنود مدیران و نمایندگان 
خوزستان  استان  صنعتی  شهرکهای  حاضر  های  شرکت 
ادامه پیدا کرد و مواردی همچون ابهامات و پیچیدگی های 
شرایط  مناقصات،  در  شرکت  فرایند  نواقص  ستاد،  سامانه 
تامین کالای  اندازی سامانه  راه  مختلف ترک تشریفات و 

نفت و امکانات آن مطرح شد.

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان :
رسیدگی به تخلف های ۱۹ شرکت 
حمل و نقل مسافربری انجام شد

نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  اداره  حقوقی  اداره  رئیس 
شرکت   ۱۹ تخلف  به  رسیدگی  گفت:  خوزستان  جاده ای 
این  استان در کمیسیون ماده ۱۲  حمل و نقل مسافربری 

اداره کل انجام شد.
مغایرت  را  شرکت ها  این  تخلف های  عمده  حیدری  سعید 
اضافه،  کمیسیون  دریافت  وضعیت،  صورت  مندرجات 
کنندگان  مراجعه  به  پاسخگو  مدیر  بکارگیری  از  خودداری 
ثبت  شخصی  خودرو های  به  دهی  سرویس  و  شرکت  در 

شده عنوان کرد.
 ۱۹ تخلف  درخصوص  نهایی  تصمیم  اینکه  بیان  با  وی 
شرکت یاد شده پس از بررسی اعلام خواهد شد، ادامه داد: 
نقل جاده ای خوزستان همه  و  و حمل  راهداری  اداره کل 
ضوابط تاسیس و بهره برداری از شرکت های حمل و نقل 
میان شهری مسافر را ابلاغ کرده است و همه شرکت ها در 

استان ملزم به رعایت و اجرای این ضوابط هستند.
صورت  در  مقررات،  و  ضوابط  براساس  حیدری؛  گفته  به 
شرکت های  فعالیت  پروانه  نقلی،  و  حمل  تخلف  ارتکاب 
حمل و نقل مسافر با توجه به مرحله و نوع تخلف، از یک 

ماه تا یک سال تعلیق خواهد شد.

روزنامه نسیم خوزستان گزارش می دهد ؛ 

ویترین های بی شرمانه و فروشندگان مَرد لوازم زنانه

سید کریم حسینی :

ترک فعل شهرداری را نباید به نمایندگان مجلس نسبت داد

نماینده دشت آزادگان:

وضعیت تالاب ها برای وزارت نیرو اهمیت ندارد

رئیس شورای اسلامی شهر اهواز :

ساماندهی سگ های بلاصاحب در اولویت است

سال  خوزستان،  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
کسبه  بیشتر  پایبندی  دلیل  به  گذشته  های 
ویترین  عفاف  و  حجاب  شرعی،  مسئله  به 
پرده  با  زنانه  لباس  فروش  های  مغازه  اکثر 
نوع  این  فروشندگان  و  شد  می  پوشانده  ای 
های  ویترین  با  اکنون  اما  بودند  خانم  لوازم 
بی شرمانه و بدتر از آن با فروشندگان مرد نیز 

روبه رو می شویم.
در موارد زیادی مغازه های فروش لباس زنانه که 
قطعا محل رفت و آمد زنان و دختران است، با 

فروشندگان مرد روبه رو شده اید.
ناراضی  وضعیت  این  از  دختران  و  زنان  بیشتر 
هستند، به دلیل وجود مرد در مغازه نمی توانند 

راحت خرید کنند.
لباس  داران  مغازه  و  فروشندگان  بیشتر  امروزه 
زنانه مرد و پسران جوان هستند و این موضوع 
بوده  شرعی  غیر  ما،  دینی  باورهای  به  توجه  با 

به  جامعه  در  را  و صدماتی  پیامدها  تواند  می  و 
همراه داشته باشد.

تفاوت  متوجه  زنیم  می   گشت  بازار  در  وقتی 
مغازه های چند سال قبل و امروز می شویم، سال 

به  کسبه  بیشتر  پایبندی  دلیل  به  گذشته  های 
مسئله شرعی همچنین حجاب و عفاف، ویترین 
ای  پرده  با  زنانه  لباس  فروش  های  مغازه  اکثر 
لوازم  نوع  این  فروشندگان  و  شد  می  پوشانده 

خانم بودند اما اکنون با ویترین های بی شرمانه 
ای که در فضای عمومی جامعه قرار دارد مواجه 
رو  روبه  نیز  مرد  فروشنده  با  آن  از  بدتر  و  شده 

می شویم.
این مسئله شایسته جامعه اسلامی نیست و جای 
تعجب دارد که متولیان امر چگونه راحت از این 
قضیه عبور می کنند و به وظیفه قانونی و شرعی 
نیز  برخوردی  بعضا  اگر  کنند،  نمی  عمل  خود 

صورت گرفته بازدارنده نبوده است.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، مسئولان امر 
از جمله دادستان های مراکز شهرها، فرماندهی 
اتحادیه  خوزستان،  انتظامی  نیروی  اماکن 
متولیان  همچنین  و  زنانه  لوازم  فروشندگان 
فرهنگ استان باید به طور جدی به این موضوع 
مهم ورود کرده و دستورات لازم را برای رفع این 
معضل صادر کرده و با هنجارشکنی ها قاطعانه 

برخورد نمایند.

نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی گفت: اسناد تامین یک 
هزار تن قیر رایگان برای شهرداری اهواز در دست این ارگان است 
اما شهرداری به بهانه های مختلف این اسناد را امضاء نمی کند در 
حالی که به محض امضای اسناد توسط شهرداری اهواز، یک هزار 

تن قیر رایگان برای شهر تامین می شود.
سید کریم حسینی در خصوص مطرح شدن موضوع تامین نشدن 
قیر رایگان مورد نیاز شهرداری و پیگیری نشدن این مساله توسط 
شورای  مجلس  مصوبه  رایگان  قیر  تامین  کرد:  اظهار  نمایندگان 
گرفته  نظر  در  سهمیه ای  اهواز  شهرداری  برای  و  است  اسلامی 
تن  هزار  یک  تامین  اسناد  هم  اکنون  که  گونه ای  به  است  شده 
اما  است  ارگان  این  دست  در  اهواز  شهرداری  برای  رایگان  قیر 
در  نمی کند  امضاء  را  اسناد  این  مختلف  بهانه های  به  شهرداری 

حالی که به محض امضای اسناد توسط شهرداری اهواز، یک هزار 
تن قیر رایگان برای شهر تامین می شود.

وی افزود: سهل انگاری، پیگیری نکردن کارها و ترک فعل را نباید 
به نمایندگان مجلس شورای اسلامی نسبت داد زیرا فرافکنی این 
از هم اکنون  اینکه فردی بخواهد  افراد نزد مردم مشخص است. 
را  موضوع  این  نباید  باشد،  داشته  را  انتخابات  رقابتی  بحث های 
مجلس  نماینده  اینکه  کند.  منتقل  هم  جامعه  عمومی  فضای  به 
در فضای عمومی چنین بحث هایی نمی کند و سکوت می کند به 

معنی نداشتن حرفی برای گفتن و بودن حق با آقایان نیست.
وی در خصوص پیگیری نمایندگان در زمینه پرداخت عوارض و 
بودجه شهرداری اهواز گفت: با پیگیری های انجام شده، مبلغی از 
عوارض از سوی شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب و شرکت ملی 
پیگیری ها و  این  یافت.  اختصاص  اهواز  به شهرداری  ایران  نفت 
پرداخت اعتبارات برای عمران شهر است و نباید مصادره شود و 
یک نماینده هم نباید به خود اجازه دهد که تامین این اعتبارات 
صحبت های  مورد  در  افزود:  حسینی  کند.  ثبت  خود  اسم  به  را 
شهری  پروژه های  نمایندگان  چرا  اینکه  خصوص  در  مطرح شده 
اهواز را به پروژه ملی تبدیل نمی کنند نیز باید توجه شود که این 
موضوع، قواعد و فرآیندهایی دارد و باید تفاوت پروژه ملی، استانی 
و شهری را متوجه شوند تا چنین صحبت هایی را در جامعه مطرح 
نکنند. وی بیان کرد: در حال حاضر در ابتدای سال مالی ۱۴۰۱ 

حوزه  در  ویژه  به  کار  این  و  نبسته ایم  را  بودجه  هنوز  و  هستیم 
عمرانی می تواند تا شهریورماه ادامه داشته باشد.

آقایان شهردار و  نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی گفت: 
شورای شهر اعلام کنند چه اعتباراتی دریافت کرده و درآمدهایی 
خصوص  در  و  می کنند  مصرف  کجا  را  بودجه ها  و  داشته اند 
بودجه هایی که به شورا و شهرداری داده می شود فرار رو به جلو 

نداشته باشند.
نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی در خصوص طرح موضوع 
از سوی شورای شهر اهواز و شهرداری مبنی بر تاخیر در پرداخت 
عوارض و در پی آن تاخیر در پرداخت حقوق کارکنان شهرداری 
ارزش  بر  مالیات  و  عوارض  هستیم  معتقد  چند  هر  گفت:  نیز 
افزوده ای که به اهواز پرداخت می شود کمتر از سرانه شهری مانند 
این  اما  یابد  اختصاص  اهواز  به  بیشتری  مبالغ  باید  و  است  اهواز 
موضوع از قبل وجود داشت و راحت مطالبات کارکنان حتی اگر 
به روز نبود اما به موقع پرداخت می شد اما اکنون این کار انجام 
نمی شود بنابراین شهردار و شورای شهر باید در خصوص پرداخت 

حقوق کارکنان پاسخگو باشند.
از  اهواز  شهر  شورای  اعضای  از  یکی  انتقاد  خصوص  در  وی 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی گفت: این انتقاد ضد و نقیض 
است؛ ابتدا اعلام می کند که نمایندگان هیچ کمکی نکردند و حتی 

قیر رایگان تامین نکردند و بعد یک نماینده را استثناء می کند.

نماینده دشت آزادگان در مجلس شورای اسلامی 
با ابراز نگرانی از وضعیت تالاب هورالعظیم گفت: 
حاشیه های تالاب هورالعظیم خشک شده است 
و روز به روز نیز میزان خشکی این تالاب بیشتر 
هم  به  را  تالاب  اکولوژی  متأسفانه  می شود؛ 
زده اند و احیای مجدد این اکوسیستم به آسانی 

انجام نخواهد شد.
منابع  سوءمدیریت  از  انتقاد  با  ساعدی  قاسم 
تالاب  کرد:  اظهار  هورالعظیم  تالاب  در  آب 
بزرگ  و  مهم  تالاب های  از  یکی  هورالعظیم 
علت  به  متأسفانه  که  است  کشور  و  خوزستان 
خوزستان،  استان  آب  منابع  سوءمدیریت های 
که  همان طور  ندارد.  قرار  مناسبی  وضعیت  در 
در سال های گذشته شاهد بوده ایم، در یکی دو 
سال متوالی سیل و رهاسازی آب دار و ندار مردم 
وارد می کند  زیادی  آسیب  به مردم  و  را می برَد 
اما سال بعد از آن خشکسالی اعلام می شود که 
از شاخصه های بسیار آشکار  این وضعیت، یکی 
سوءمدیریت منابع آب در استان خوزستان است.

وی افزود: با توجه به اینکه آب رودخانه کرخه را 
خشک کرده اند، رهاسازی آب از این رودخانه به 
هورالعظیم اصلًا در وضعیت مناسبی قرار ندارد. 
گرمای هوا و تبخیر زیاد آب از سطح هورالعظیم 
درصد   ۴۰ از  کمتر  به  را  تالاب  آب  میزان  نیز 

رسانده است.
شورای  مجلس  در  دشت آزادگان  نماینده 
اسلامی گفت: در حال حاضر حاشیه های تالاب 
روز  به  روز  و  است  شده  خشک  هورالعظیم 
می شود؛  بیشتر  تالاب  این  خشکی  میزان  نیز 
و  زده اند  هم  به  را  تالاب  اکولوژی  متأسفانه 
انجام  آسانی  به  اکوسیستم  این  مجدد  احیای 

نخواهد شد. 

وزیر  از  انرژی  در کمیسیون  بیان کرد:  ساعدی 
کرده ام  درخواست  محرابیان  آقای  جناب  نیرو 
از  بخشی  و  هورالعظیم  تالاب  به  حداقل  تا 
استان  و  مشکلات مردم دشت آزادگان و هویزه 
خوزستان رسیدگی کنند و شخصاً کارگروهی را 
به هویزه و دشت آزادگان اعزام کنند تا از نزدیک 

مشکلات مردم و مشکلات تالاب را ببینند.
و  تالاب ها  وضعیت  متأسفانه  افزود:  وی 
اکوسیستم های طبیعت ذره ای برای وزارت نیرو 
اهمیت ندارد؛ چندین بار حضوری مراجعه کردیم 
بارها در این خصوص جلساتی  و تذکر دادیم و 
آب  منابع  متولیان  متأسفانه  اما  کردیم  برگزار 
وزارت نیرو یا متخصص آب نیستند یا علاقه مند 
به طبیعت و اکوسیستم طبیعت نیستند و در هر 
دو صورت، این ضرر بزرگی است و نباید نگاه ها 

در وزارت نیرو این چنین باشد.
نماینده دشت آزادگان در مجلس شورای اسلامی 
شاهد  مدت  این  در  که  ریزگردهایی  گفت: 
از  خارجی،  کانون های  بر  علاوه  هستیم  آن 
دشت آزادگان  مرزی  نقاط  و  داخلی  کانون های 
نیز منشأ می گیرد. این گرد و غبار، نفس استان 
خوزستان و استان های همجوار را گرفته است و 
در این وضعیت آیا وزارت نیرو و سازمان حفاظت 
محیط زیست کشور واقعاً تدبیری برای جلوگیری 
از تبدیل تالاب ها به کانون های ریزگرد ندارند؟ 
آیا طبق گفته های خودشان علاوه بر مالچ پاشی 
هم  را  تالاب ها  خارجی،  کانوهای  از  برخی 
تدبیری  و  برنامه  چه  واقعاً  می کنند؟  مالچ پاشی 
تاکنون در  دارند و به دنبال چه چیزی هستند؟ 
این باره به طور واضح و شفاف صحبت نکرده اند.

زیست  محیط  حفاظت  سازمان  کرد:  بیان  وی 
کشور گفته است که در حوزه داخلی، می خواهند 

انجام دهند  نهال کاری  ریزگردها  کانون های  در 
اما سؤال اینجا است که آب این نهال ها را از کجا 
می خواهند تأمین کنند؟ آیا اصلًا آبی برای این 
دارد؟  وجود  هکتاری  هزار  چند  نهال کاری های 
یا قرار است سرنوشت این نهال کاری ها همانند 
در  گذشته  دولت  در  که  شود  نهال کاری هایی 
صحرای امیدیه و اطراف دشت آزادگان انجام داده 
بودند و بیشتر آن نهال ها به دلیل نبود نظارت و 
مدیریت و نبود آب کافی خشک شده اند. ساعدی 
افزود: نباید تکرار مکررات کرد و طرح هایی که 
از  قبلًا در استان خوزستان به منظور جلوگیری 
به  خاک  و  گرد  کانون های  به  تالاب ها  تبدیل 
نتیجه نرسیده اند را دوباره اجرا کرد صرفا برای 
اینکه تسکینی برای مردم باشد. هیچ راهی برای 
جز  ندارد  وجود  داخلی  ریزگرد  کانون های  مهار 
رهاسازی آب در رودخانه های خوزستان از جمله 
در رودخانه های کارون، کرخه، مارون و جراحی 
زیرا وجود آب در رودخانه ها، رطوبت  زمین های 
اطراف را تأمین می کند و حداقل تالاب ها را زنده 

نگه می دارد.

هستند  طبیعت  بالانس  تالاب ها  گفت:  وی 
هر  زیرا  کرد  دستکاری  را  بالانس  این  نباید  و 
قرار  طبیعت  خشم  مورد  شود  ایجاد  خللی  جا 
نتیجه  این  به  باید  نیرو  وزارت  گرفت.  خواهیم 
برسد که رهاسازی حداقل آب که بتواند رطوبت  
نهرهای متصل به رودخانه ها و زمین های اطراف 
رودخانه ها را تأمین کند تا تالاب ها زنده بمانند، 

امری اجتناب ناپذیر است.
نماینده دشت آزادگان در مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: نگه داشتن تالاب، نگه داشتن معیشت 
تأمین  یعنی  تالاب  حق آبه  تأمین  است.  مردم 
معیشت بخشی از مردم که در آن منطقه زندگی 
تا  کشاورزی  حق آبه  نشدن  تأمین  می کنند؛ 
حدودی قابل قبول و قابل دفاع است زیرا زمانی 
به  ازای ممنوعیت کشت  در  که دولت می تواند 
کشاورزان وام های بلاعوض یا وام های با درصد 
کشاورزان  خسارت  از  بخشی  تا  بدهد  کمتر 
جبران شود اما جبران کردن مرگ و میر آبزیان 
و دام های سنگین و موجودات زنده و آسیبی که 

به اکوسیستم وارد می شود بسیار دشوار است.

رئیس شورای اسلامی شهر اهواز : ساماندهی سگ های بلاصاحب 
اقدامات  اولویت مهم شورای اسلامی شهر اهواز است و تاکنون 

خوبی از جمله زنده گیری انجام شده است.
 سیاوش محمودی در جلسه ساماندهی سگ های بلاصاحب اظهار 
به عنوان  کرد: حقوق شهروندان خط قرمز اعضای شورای شهر 
نمایندگان مردم است و در این را با هیچ کسی مماشات نخواهیم 
کرد، به عنوان جایگاه نظارتی شورا قطعاً این موضوعات را دنبال 
می کنیم و آنچه که وظایف و اختیارات شورای اسلامی شهر است 

را انجام می دهیم.ساماندهی سگ های بلاصاحب در اهواز
انهدام  و  بلاصاحب  سگ های  کنترل  مسئله  اینکه  بیان  با  وی 
افزود:  است،  کار  دستور  در  و  مهم  موضوعات  از  عفونی  پسماند 
توانایی  بیمارستان هنگامی که  میزان  این  با  اهواز  نباید در شهر 
امحا پسماند عفونی وجود ندارد شاهد رها سازی آن ها در اطراف 

شهر باشیم.
شهرداری  وظیفه  داد:  ادامه  اهواز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 

تحویل پسماند بی خطر سازی شده و خرد شده به سایت صفیره 
است، دانشگاه علوم پزشکی و بخش خصوصی باید در این حوزه 

ورود کنند تا سلامت مردم بیش از این تهدید نشود.
وی تاکید کرد: ساماندهی سگ های بلاصاحب اولویت مهم از آغاز 
این خصوص  به کار دوره ی ششم شورای اسلامی شهر بود، در 
تا کنون اقدامات خوبی هم از جمله زنده گیری انجام شده است، 
دیگر دستگاه های  داده اند  دادستان  که  با دستوری  انتظار می رود 
عضو کارگروه ساماندهی سگ های بلاصاحب، و نیروی انتظامی با 

شهرداری همراهی لازم را داشته باشند.
هشتگانه  مناطق  و  شهرداری  از  ما  انتظار  کرد:  تاکید  محمودی 
سگ های  آوری  جمع  مسئله  بیشتری  جدیت  با  که  است  این 
حاشیه  در  همچنین  دهند  قرار  خود  کار  دستور  در  را  بلاصاحب 
شهر و شهرستان های باوی و کارون هم ورود جدی داشته باشند.


